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Verslag van de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Intergemeentelijke Sociale 
Dienst Bollenstreek, gehouden op maandag 4 juli 2022 om 17.00 uur. 
 
Aanwezig: De heer J.A. (Jan) van Rijn, gemeente Hillegom en plv. voorzitter  

Mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, gemeente Lisse; 
Mevrouw H. (Riet) Austie-Ziengs, gemeente Lisse; 
De heer D.T.C. (Dennis) Salman, gemeente Noordwijk en voorzitter; 
De heer R. (Roberto) ter Hark, gemeente Noordwijk; 
Mevrouw M. (Marlies) Volten, gemeente Teylingen   
De heer R.J. (Robert) ’t Jong, directeur ISD, secretaris; 
Mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist. 

Afwezig: De heer A. (Anne) de Jong, gemeente Hillegom 
_______________________________________________________________________________
      
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom en in het bijzonder 
mevrouw Austie, die voor het eerst aanwezig is bij het algemeen bestuur en de accountant de heer 
Schot en de aanwezigen op de pubieke tribune.  
 
2. Mededelingen en vaststelling van de agenda 
De heer De Jong is met kennisgeving afwezig.   
 
3. Kennismaking nieuwe leden algemeen bestuur en benoemen dagelijks bestuur en 

voorzitter en plv. voorzitter 
Voor Hillegom blijven de heren Van Rijn en De Jong lid van het algemeen bestuur en namens Lisse 
zijn dat mevrouw Langeveld en mevrouw Austie. Mevrouw Austie is nieuw als wethouder en lid van 
het algemeen bestuur en heeft zichzelf kort voorgesteld. Mevrouw Langeveld heeft onder andere het 
sociaal domein en Jeugdzorg in haar portefeuille en mevrouw Austie onder andere sport, cultuur en 
welzijn.        
In Noorwijk wordt het college 5 juli 2022 bekend en in Teylingen 7 juli 2022. Daarna wordt bekend wie 
de leden van het algemeen bestuur zijn. Dat betekent dat voor de benoeming van het dagelijks 
bestuur en voorzitter/plv. voorzitter op korte termijn een extra en fysiek overleg van het algemeen 
bestuur plaats moet vinden.  
    
4. Verslag van het algemeen bestuur van 10 maart 2022 

 
tekstueel: 
Het verslag is zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
naar aanleiding van:  
Geen opmerkingen.  

  
5. Jaarstukken 2021 
De heer Schot, accountant van Verstegen accountants en adviseurs heeft een korte toelichtng 
gegeven. De accountant heeft een goedkeurende verklaring afgegeven. Het was het tweede jaar dat 
de accountant de controle bij de ISD heeft uitgevoerd. Naast de ISD doet de accountant ook bij twee 
andere sociale diensten de jaarcontole. Net als 2020 was 2021 vanwege de Tozo een bijzonder jaar. 
De ISD heeft van het Inlichtingenbureau meer IB-signalen ontvangen dan verwacht. Door extra 
controles heeft de ISD die signalen goed opgepakt en heeft de accountant zijn controle goed af 
kunnen ronden. De ISD voert dit jaar nog een laatste controleronde uit en dat mag.  
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De accountant vindt de samenwerking met de ISD goed en de ISD heeft de organisatie goed op orde. 
Uit het accountantsverslag blijkt ook dat er geen ‘rode vlaggen’ zijn. Er zijn wel signalen dat bepaalde 
zaken beter kunnen.  
Het algemeen bestuur vindt het acountantsverslag prettig leesbaar en vindt het postief dat er geen 
‘rode vlaggen’ in staan. Het algemeen bestuur heeft naar aanleiding van het accountsverslag geen 
vragen. Het algemeen bestuur heeft de Jaarstukken 2021 formeel vastgesteld. 
De ISD zorgt dat de Jaarstukken 2021 tijdig naar de Provincie worden gestuurd.           
     
6. Begroting 2023 
De bestuursleden hebben een terugkoppeling gegeven van de gevoelens van hun raad.  
Tijdens de bespreking van de begroting in de raad van Hillegom bleek dat er in een tabel een fout zat. 
Deze fout heeft geen betrekking op de begroting 2023 zelf. De raad vindt de stijgende zorgkosten wel 
een punt van aandacht. Eerder is afgesproken dat er een vervolgdiscussie volgt om de zorguitgaven 
beheersbaar te houden. De vraag is gesteld hoe het proces/het tijdspad eruit ziet.   
De raden van Lisse, Noordwijk en Teylingen hebben inhoudelijk geen opmerkingen op de begroting 
2023, maar kijken ook uit naar de voorstellen voor de Zorguitgaven.  
Secretaris geeft aan dat de belangrijkste knop het abonnementstarief is en dat de overige mogelijke 
knoppen klein/beperkt zijn. Als raden stevige keuzes durven maken, dan is het belangrijk dat ze ‘hun 
rug recht houden’als inwoners komen klagen. Streven van de ISD is om het proces af te ronden voor 
het opstellen van de begroting 2024 en dat de mogelijke opties voor de Kerst in de raden zijn 
besproken en de besluiten uiterlijk februari 2023 bekend zijn.  
Secretaris komt voor het dagelijks bestuur van 25 augustus 2022 met een planning inclusief de rol van 
de adviesraden sociaal domein.  
Het algemeen bestuur heeft de begroting 2023 ongewijzgd vastgesteld en delen de gevoelens van de 
raden over de stijgende zorguitgaven. De ISD zorgt voor een memo voor de raden met daarin het 
besluit van het algemeen bestuur over de begroting 2023.             
  
7. Lijst van toezeggingen 
Er staan geen openstaande acties op de agenda.    
 
8. Wat verder ter tafel komt/ Rondvraag 

  De ISD heeft vrijdag 1 juli 2022 voor HLT voor het eerst het leefgeld overgemaakt en dat is goed 
verlopen. Vanaf 1 juli 2022 heeft HLT deze taak aan de ISD overgedragen. Planning is dat de ISD 
dit vanaf 1 oktober 2022 ook voor Noordwijk uitvoert.  

 Voor de uitvoering van het leefgeld hebben de burgemeesters van HLT de ISD het mandaat 
gegeven. Voor de uitvoering binnen de ISD volgt voor het dagelijks bestuur een 
ondermandaatbesluit en belangrijk is dat dit ondermandaatbesluit op korte termijn vastgesteld 
wordt. Dat overleg wordt gecombineerd met het extra algemeen bestuur dat binnenkort 
plaatsvindt.  

 Naast het ondermandaatbesluit voor het leefgeld stuurt de ISD ook nog een memo over de 
compensatieregeling niet gereden ritten collectief vervoer. 

 Op basis van de meicirculaire verwacht Hillegom op het budget voor de energietoeslag budget 
over te houden en heeft daarom het voornemen om naast de huidige € 800,- een extra termijn van 
€ 200,- te verstrekken. In Noordwijk ligt er een motie om de doelgroep voor de energietoeslag te 
verruimen. Vanuit Lisse ligt het verzoek om extra aandacht aan de regeling te geven.  
Voorkeur van het algemeen bestuur gaat uit naar een uniforme regeling, maar afwijken per 
gemeente is mogelijk. De ISD zorgt voor een overzicht met de stand van zaken aanvragen en 
uitgaven energietoeslag en blijft de regeling frequent onder de aandacht brengen. De ISD heeft 
een aparte flyer daarvoor klaar liggen. En vraagt ook aan de gemeenten en ketenpartners extra 
aandacht te besteden aan de energietoeslag.         

  
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van de Gemeenschappelijke 
Regeling Intergemeentelijke Sociale Dienst Bollenstreek van 12 december 2022. 
 
R.J. ‘t Jong     D.T.C. Salman 
secretaris     voorzitter 
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Voorzitter en secretaris zijn akkoord gegaan met dit conceptverslag op maandag 11 juli 2022.    
 

     
R.J. ‘t Jong     D.T.C. Salman 
secretaris     voorzitter 
  
  


